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PROTOKOLL 

ÅRSMÖTE 2023 

Adelövs Framtidsgrupp 

 

2023 04 04 
Kl. 19.00 

Adelövs Friskola 

 

Årsmötet började med att Jeanette Unér, verksamhetsledare och Karl-Magnus Uller, 
projekthandläggare/ ekonomiansvarig inom Leaderområdet Folkungaland, berättade om deras 
arbete. Folkungaland är ett av 40 Leaderområden i Sverige som brinner för landsbygdsutveckling och 
vill skapa förutsättningar för det goda livet på landet. Detta gör de genom att bevilja projektstöd till 
insatser med ett lokalt utvecklingssyfte. Jeanette och Karl-Magnus berättade och visade hur 
ansökningen går till, hur hela processen ser ut, och var de kan hjälpa till med.  

Om du är intresserad av att utveckla en projektidé eller ett samarbetsprojekt, kan du få vägledning, 
hjälp och information om deras projektstöd, frågor som rör din ansökan samt ärenden av övriga slag.  

I anslutning till all den här information presenterade Ida Olai hennes projekt (Skulpturpark Vadstena) 
samt resan dit med hjälp av Leaderstöd. 

Under efterföljande fikapausen fanns tillfälle att ställa frågor och dela ideer. 

 

 

1. Stefan Gustafsson hälsade alla välkomna till årsmötet. 
 

2. Dagordningen för årsmötet godkändes. 
 

3. Till ordförande för årsmötet valdes Stefan Gustafsson. 
 

4.  Till protokollförare för årsmötet valdes Maria Balfoort. 
 

5. Till justerare valdes Annelie Tagesson och Uno Ljungberg. 
 

6. Årsmötet fann att kallelse utgått i stadgeenlig ordning. 
 

7. Uno Ljungberg föredrog verksamhetsberättelsen. 
 

8. Uno Ljungberg föredrog resultat- och balansrapporten. 
 

9. Revisorernas berättelse lästes upp av Annelie Tagesson.  
Revisorerna föreslog att styrelsen och kassaförvaltare beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 

10. Årsmötet beslutade att ge styrelsen och kassaförvaltare ansvarsfrihet för det gångna året.  
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11. Ledamöter som valdes på 2 år: 
Omval på Maria Balfoort, Martin Harrysson, Kristina Karlsson och på Kristin Hedberg. 
Sistnämda önskar sitta kvar för bara 1 år. 
Ledamöter som valdes 2022 på 2 år: Stig Petersson, Uno Ljungberg, Stefan Gustafsson, Martina 
Karlson och Ina Nord. Sisnämda har lämnat, och årsmötet valde Kew Nordqvist (fyllnadsår). 
 

12. Fortsatt vakant, ingen styrelsesuppleant valdes. 
 

13. Till ordförande på ett år omvaldes Stig Petersson. 
 

14. Omval på Annelie Tagesson och Filip Källner som revisorer, och omval på Gunvor Vilhelmsson 
som revisorsuppleant. 

 

15. Till valberedning omvaldes Magnus Andersson, även sammankallade och Lisbeth Klint. 
 

16. Till ordinarie ombud till Adelöv fastigheters ekonomiska förenings årsstämma valdes Stig 
Petersson och som ersättare valdes Martin Harrysson. 

 

17. Årsmötet beslutade att avgiften för 2024 ska vara oförändrad, 100 kronor för enskilt 
medlemskap och 200 kronor per familj. Framtidsgruppen blev uppmanad att jobba mer på att få 
in medlemsavgifterna. 

 

18. Förslag kom att föreningarna i Adelöv anordnar en Adelövs Dag.  
Julmarknad i slutet av november är inplanerad. Framtidsgruppen kommer bilda en 
Julmarknadsgrupp med representanter från de olika lokala föreningarna. 
 

19. Som sista punkt avtackades Ina Nord  för sin tid i styrelsen och Stefan överlämnade en blomma 
till henne. 
 

20. Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.             

   

Adelöv den 2022-04-04 

 

 

________________________    _________________________ 

 

Stig Petersson, ordförande    Maria Balfoort, protokollförare 

 

 

 

____________________________   _________________________ 

 

Annelie Tagesson, justerare    Uno Ljungberg, justerare   


